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Zápis z 4. jednání Školské komise RMČ Praha 22 ze dne 23. 11. 2023 
 
Přítomni: viz. prezenční listina  
Omluveni: členové - Mgr. Ivana Šormová, hosté - Ing. Petr Roman, MPA, PaedDr. Ptáček Petr,  
 
Program: 

1) Informace ze škol a školských zařízení. 
2) Novinky v oblasti školství. 
3) Nová stezka v Hájku, možnost využití pří výuce českých dějin. 
4) Vánoce v Uhříněvsi (seznam akcí, pozvánky a jiné). 
5) Různé: 
Doplněno o dotazy paní Mgr. Chladné 
a) Stávka - zapojí se MŠ a ZŠ do stávky? Pokud ano/ne proč? Jaký je postoj vedení či 

zaměstnanců? Bude mít vliv krácení rozpočtu na snížení učitelů/asistentů, dělení tříd 
apod.? 

b) Končící mandát ředitelky/le ZŠ: Proběhne oficiální výběrové řízení? Plánují současní ředitelé 
pokračovat? Pokud ano, mohla by být ŠK seznámena s jejich vizí vedením školy pro další 
období? 

c) Jaké jsou odhady počtu žáků dle statistik pro školní rok 2024/2025? Předpokládá se využití 
prostor současné MŠ v Bytovkách či nikoliv? Zůstanou v MŠ Bytovkách pro rok 24/25 obě 
třídy? 

Doplněno o podněty Ing. R. Motlochové 
d) V souvislosti s rozpočtem v oblasti školství na rok 2024 - co zřizovatel chystá na příští rok 

kromě povinné provozní činnosti a nové investiční výstavby.  
e) Informace o zvoleném modelu a provozu DS.  

Hlasování o účasti pana Adama Čechoviče, který na jednání školské komise zastupoval ředitele 
Domu Um pana Romana Urbance. 
f) Hlasování: PRO: 12  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
g) Hlasování o programu:  
 
Školská komise o programu jednání, včetně doplnění bodu 5) Různé hlasovala pro takto: 
h) Hlasování: PRO: 12  PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
 

1) Informace ze škol + 4) Vánoce v Uhříněvsi (spojení dvou bodů programu) 
Ing. et Mgr. M. Konečná – MŠ Kolovraty 
- Informovala o budování tzv. „zelené učebny“ z účelové investiční dotaci hl. m. Prahy. 
- MŠ plánuje vánoční besídky a účast na Vánočním jarmarku v Kolovratech. 
Mgr. Vl. Reinerová – ZŠ Kolovraty 
- Informovala, že vzdělávání probíhá na 4 místech výkonu; o další přístavbě tzv. dočasné 

stavbě se dvěma učebnami (dřevostavba); účelové investiční dotaci hl. m. Prahy na tzv. 
„chytrou učebnu“. 

- Žáci školy se zúčastní Vánočního jarmarku v Kolovratech. 
L. Štěpánková – MŠ Za Nadýmačem 
- MŠ se zúčastní Vánočního jarmarku v Uhříněvsi; rozsvícení Betléma v ZŠ Jandusů; zúčastní 

se soutěže Uhříněveský zvoneček a chystá vlastní oslavy Vánoc a adventu společně s rodiči. 
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- Výtěžek z prodeje výrobků na Vánočním jarmarku a vlastních předvánočních akcí bude 
věnován společnosti „Sluneční paprsek, z.s., který pomáhá onkologicky nemocným dětem 
(fyzioterapie, ozdravné pobyty) a jejich rodinám. 

- Pozitivně zhodnotila průběh a organizaci akce „U Vodice straší“. 
R. Pecáková – MŠ Sluneční 
- Zúčastní se Vánočního jarmarku v Uhříněvsi; soutěže Uhříněveský zvoneček; rozsvícení 

Betléma v ZŠ Jandusů a připravují se na vlastní oslavy Adventu a Vánoc společně s rodiči na 
zahradě MŠ.  

- Výtěžek z prodeje výrobků na akcích půjde jako v loňském roce na podporu nemocného 
chlapečka. 

- Byla dokončena venkovní mobilní knihovna, která bude podporou čtenářské gramotnosti 
a současně i enviromentální výchovy. 

Mgr. et Bc. Vl. Zdobinská - MŠ Pitkovice 
- MŠ chystá oslavy Adventu a Vánoc: 3. 12. rozsvícení stromečku v Pitkovicích se Spolkem 

Pitkovice; 4. 12. vystoupení v Alzheimer Home v Průhonicích; 18. 12. 202 společně s rodiči 
v areálu MŠ. 

Mgr. A. Jiravová Čapková – MŠ Pod buky 
- V listopadu společně s dětmi a rodiči oslavili Halloween. 
- Chystají se na oslavy Vánoc. 
- MŠ navštěvují děti od 2 let. 
Mgr. J. Měchura – ZŠ Jandusů 
- Informoval o oslavách Adventu a Vánoc: 1. 12. rozsvícení Betlému, 2. 12. Adventní dílna 

pro veřejnost – pletení věnců ve škole; 22. 12. zpívání v kostele Všech svatých. 
- Akce MČ Praha 22 - Participativní rozpočet běží dle harmonogramu. 
- Informoval o výměně plotu mezi ŠD a ZŠ a veřejné zakázce v roce 2023 na nákup počítačů 

do učeben školy. 
Mgr. I. Vodičková – ZŠ U Obory 
- Škola se zúčastní Uhříněveského jarmarku (prodej výrobků). Výtěžek bude věnován na 

podporu nemocného chlapečka. Dne 21. 12. oslava Adventu a Vánoc společně s rodiči 
(prodej výrobků, koncert). O výtěžku z prodeje rozhodne Školní parlament. 

- Akci MČ Praha 22 - Participativní rozpočet běží dle harmonogramu. 
- Připomněla finanční požadavek na instalaci klimatizace v roce 2024 z důvodu splnění 

hygienických požadavků na provoz škol. 
Bc. H. Hlasová – ŠJ 
- V posledním týdnu před Vánoci školní jídelna nabídne vánoční menu. 
Mgr. I. Šormová – ZUŠ LYRA 

E-mailem poslala seznam program vánočních koncertů:  
- 7. 12. Vánoční koncert Staroměstské a Václavské náměstí 
- 9. 12. Vystoupení Jarmark Uhříněves 
- 14. 12.  Vánoční koncert před radnicí v Uhříněvsi od 16.30 hod. 
 

2) Novinky v oblasti školství 
- MČ ve spolupráci s MŠ a ZŠ chystá náhled do vzdělávacího projektu „Začít spolu“ 
- Proběhne schůzka k získání informací o projektu Zdravá školní jídelna, případné zapojení do 

projektu.   
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3) Nová stezka v Hájku, možnost využití pří výuce českých dějin. 
V Hájku vzniká naučná stezka ve spolupráci s místními obyvateli, která odhalí návštěvníkům 
přírodní a kulturní zajímavosti tohoto zákoutí Prahy. Naučnou stezku realizuje 01/71 ZO ČSOP 
Koniklec, p. s. s finančním přispěním MČ Praha 22. Naučnou stezku bude možné využít k výuce 
dějepisu, přírodopisu a k čerpání znalostem místních tradic a zvyků. 
 

5) Různé  
bod a) 
- ZŠ, MŠ, ŠJ v MČ Praha 22 a ZŠ, MŠ v MČ Praha – Kolovraty podpoří stávku symbolicky. V MŠ 

Pitkovice se část zaměstnanců ke stávce připojí fyzicky – MŠ Pitkovice zůstává v provozu. 
Informace budou k dispozici na webových stránkách škol a školní jídelny.  

- Jak to bude s asistenty pedagoga? Jaká bude skutečnost se úplně neví. Uvidíme, jak 
plánovaná změna s asistenty na začátek roku 2025 dopadne. 

- Je možné, že vliv krácení rozpočtu bude mít vliv na snížení počtu zaměstnanců ve školách 
a školních jídelnách. Roční výše finančních prostředků na vzdělávání a školské služby a limit 
počtu zaměstnanců stanovené MŠMT na rok 2024 budou známy v I. Q. 2024.  

bod b)  
- Mgr. H. Vagenknechtová sdělila, že v prosinci s řediteli, kterým končí funkční období budou 

vedeny individuální pohovory. Diskuze o možné kandidatuře do dalšího funkčního období. 
V roce 2024 v souladu s legislativou budeme řešit možnou úpravu pravidel hodnocení, 
kritéria.  

bod c)  
- Počty žáků k zápisům do ZŠ jsou sledovány, včetně průměrného počtu odkladů a počtu 

dětí, které rodiče nepřivedou k zápisům. Místo výkonu mateřské školy MŠ Sluneční 
V Bytovkách 803 zatím v provozu. 

bod d) 
- Viz. bod 2) 
- Plánují se informační setkávání a workshopy pro rodiče v oblasti školství a prevence 

rizikového chování. 
- Plánuje se zavedení terénních pracovníků (spolek Neposeda) jako prevence a částečně 

řešení rizikového chování dětí především v ZŠ. 
bod e) 
- MČ Praha 22 uzavřela nájemní smlouvu za účelem poskytování péče o dítě v dětské 

skupině na adrese Přátelství 192. Nájemce prostory na své vlastní náklady provede 
rekonstrukci. Podmínkou spolupráce je přednostní přijímání dětí s TP na Praze 22. 
Předpoklad otevření DS leden 2024. 

Mgr. J. Chladná 
- Poptávala volnou kapacitu v tělocvičnách ZŠ 2-2,5 hodiny týdně pro sportovní činnost dětí 

ve věku 6-8 let, kterou organizuje Gymnatlon Sportmix. Ředitelé škol ZŠ se shodně vyjádřili, 
že tělocvičny jsou školami t.č. plně obsazené až do odpoledne. Pozdní odpoledne a večery 
jsou obsazeny sportovními kroužky SHM, Domu UM a jinými stálými nájemci, kteří 
organizují sportovní aktivity pro děti, žáky a dospělé. Navíc žáci ZŠ Jandusů již několik let 
pro nedostatečnou kapacitu školní tělocvičny zajišťují výuku tělesné výchovy v uhříněveské 
sokolovně, což zcela nevyhovuje podmínkám pro výuku tělesné výchovy, jak  
z hlediska dodržení hygienických a bezpečnostních podmínek. 

Bc. F. Musil, DiS. 
- Navrhl usnesení školské komise v tomto znění: 
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Usnesení Školské komise RMČ: 
Školská komise navrhuje do rozpočtu MČ Praha 22 pro rok 2024 zařadit položku „Realizace 
klimatizace ve třídách ZŠ U Obory“ v předpokládané výši 2 mil. Kč z důvodu dodržení 
hygienických požadavků na provoz škol a školských zařízení. 
 
 
Příští jednání školské komise ve čtvrtek 21. března 2024 v 15.00. 
 
 
 
Zapsala:  
Pavlína Harantová, tajemnice ŠK 
 
 
 
Ověřila:  
Mgr. Jitka Rothová, předsedkyně ŠK 


